
Aigua i ombra: dues necessitats imprescindibles a l’estiu

En els darrers anys és habitual que abans de l’arribada de l’estiu visquem alguna onada de
calor. També són habituals les restriccions en l’ús de l’aigua de la Comunitat de Regants del
Pantà de Riudecanyes (CRPR) per part de la pagesia i l’Ajuntament.

Aquests fets ens mostren una tendència creixent de l’impacte del canvi climàtic a la nostra
comarca. Un alteració que es preveu més significant al Baix Camp respecte altres indrets de
la península ibèrica (Lo Floc Verd, primera part).

A la CUP ens preocupa aquesta qüestió, i per això hem realitzat diverses preguntes a
l’equip de govern sobre l’utilització de l’aigua per part de l’Ajuntament. Concretament sobre
el consum de les fonts de subministrament que tenim a l’abast: el CAT, la CRPR, les mines i
els cinc pous operatius.

En relació als recursos hídrics, l’objectiu de l’Ajuntament hauria de ser reduir-ne i
optimitzar-ne el consum el màxim possible. Ja fa temps que estem advertint al Consistori
que s’hauria de plantejar col·locar arbres i plantes ornamentals que necessitin poca aigua.
Tot i així, Junts per Riudoms continua amb la política de col·locar gespa en llocs on no és
necessari.

Sense menystenir la dedicació de la Brigada Municipal, pensem que enlloc d’esforçar-nos
per obtenir els diplomes de “Viles Florides” que també tenen molts altres municipis, la
Regidoria de Serveis Públics hauria de dedicar més atenció a repensar l’espai públic per tal
de fer-lo més sostenible davant el canvi climàtic (ambiental i econòmicament).

En relació als espais d’ombra, qualsevol acció o remodelació de carrers que es faci al
municipi hauria d’anar vinculada a l’ampliació de la zona d’ombra. Aquesta mesura és
especialment important pels vianants durant l’estiu (Lo Floc Verd, segona part). Ens sorprèn
que en les actuacions més recents, com per exemple la substitució de l’arbrat del
C/Salvador Espriu, no s’hagi tingut en compte aquesta qüestió.
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